
Kaj je
novega s
Pacugom?!

Ob razpravah. ki potekajo o realizaciji programa
izgradnje ohjektov iz drugega samciprispevka in osnut-
ka programa tretjega samoprispevka občanov Ljublja-
ne so mnogokrat postavlja vprašanje. kako pa jc z
izgradnjo otroškega letovišča Pacug. Res je minilo žc
nekaj let. od kar smo se pričeli intenzivneje pripravljati
na obnovitev letovišča, vendar zunanjih vidnih znakov
preureditve ni. Toda opravljena so številna manjša in
večja dela, ki so potrebna, da bomo z deli lahko pričeli.
Naj na kratko omenimo, da za to območje ni niti
zazidalnega načrta in seveda tudi nobenc komunalne
opreme. Na naš predlog je dala občina Piran izdelati
zazidalni načrt, kateri bo v mesecu novcmbru tudi
sprejet. Ob izdelavi zazidalnega načrta pa nam je pi-

ranska obeina izdala tudi Ipkacijske smernicc na podla-
gi katcrih nam je naša projcktna organizacija Emona
projekt izdelala idejni projckt. 0 rdejni rešitvi počitni-
škega letovišča Pacug stno vas. bralci, sc/nanili žc v eni
izmed zadnjih štcvilk našcga glasila. V pretcklem lc-
dnu >nui imeli v samcm Pacugu lukacijsko nbravnavo.
na katcri smo uskladili vsa vprašanja. ki so nastala oh
načrtovanju dustupne pnti. kanalizacije s čistilno na-
pravo. vodovodne napeljavc. telefona in elektrikc. Na
podlagi tcga doguvora bomo v nckaj tednih dobili
lokadjskc odločho in pričeli humo z izdelavo glavnih
projektov. S komunalno skupnostjo Piran smo podpi-
sali samoupravni sporazum D izdelavi komunalne oprc-
nic za potrehe letcnišča. Predračunska vrednost komu-
nalnc oprcme je 30 milijonov din. Prvi delež 3 milijonc
clin smo tudi že vplačali. Predvidevamo. da hi z gra^njo
prvega dela objekta. gradili bomo etapno. pričeli v
polletju prihodnjega lcla. Seveda če bodo lake invesii-
cije v prihodnjem letu možne. drugače pa takoj ko bo
omogočeno. Vprašanje. ki do tega trenutka ni rešcno.
jc vprašanje zbiranja sredstev za gradnjo lctovišča.
Predvidena investicijska vrednost je 180.000.000 din.
zbranih pa imamo sedaj 10.000.000 din. Diigovoriti sc
homo morali. kako zbrati sredstva v naprej. Zato pr<i-
simo za pobude tudi naše bralcc. da nam svctujcjo.
kakšno nbliko zbiranja sredstev bi v bodoče poiskali.
Akcija izgradnje teče, vložiti niuramn vsc sile in napii-
rc. da jo bomo tudi uspešno zaključili.
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